
HRVATSKI SABOR

KLASA: 021-12/18-18/53 
URBROJ: 65-18-02

Zagreb, 1. veljače 2018.

VLADI REPUBLIKE HR VA TSKE

U prilogu dostavljam zastupničko pitanje Ivana Vilibora Sinčića, zastupnika u 
Hrvatskom saboru, postavljeno sukladno članku 140. Poslovnika Hrvatskoga sabora.

Molim odgovorite na postavljeno zastupničko pitanje, sukladno odredbi članka 
142. stavka 1. Poslovnika Hrvatskoga sabora, u roku od 30 dana. od. dana kada je  pitanje 
dostavljeno.

mEDSJEflNIK 

onlan Janđroković
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U Zagrebu, 31. siječanj 2018.

zastupnik Ivan Vilibor Sinčić

HRVATSKI SABOR

- PREDSJEDNIKU HRVATSKOG SABORA

Predmet: Zastupničko pitanje g. Anđreju Plenkoviću, predsjedniku Vlade

Temeljem članka 140. Poslovnika Hrvatskoga sabora (NN 81/13, NN113/16, NN 69/17) 
upućujem g. Anđreju Plenkoviću, predsjedniku Vlade Republike Hrvatske, sljedeće 
zastupničko pitanje:

Poštovani premijeru,

molim Vas odgovor na sljedeće pitanje:

1. Na koji način, koji inspekcijski nadzor, te kojim mjerama se točno kontrolira i 
nadzire izlov ribe putem kočarica, odnosno kočarskih brodova na Jadranskom 
moru i kakvo je stanje s kršenjem zakona i procedura kod kočarenja?

Obrazloženje:

Opće je poznato da je situacija za hrvatske ribare na Jadranu, iz godine u godinu sve teža. 
Ilegalno ribarenje ili lovljenje nedorasle ribe, ima katastrofalne posljedice, pa već sada u 
djelovnima Jadrana uopće nema ribe te je poremećena kompletna bioravnoteža.
Ulov ribe se odvija ilegalnim ribarenjem ili legalnim alatima na ilegalan način, kao na 
primjer: mreža poponica je legalni alat gospodarskih ribara, međutim izvan svog dozvoljenog 
perioda ona je u moru na ilegalan način. Koča je također legalna, no kad se njom ribari unutar 
zabranjenog područja, to je ilegalan ribolov, svjetlo za lov liganja je dozvoljeno, ali je izvan 
dozvoljenog perioda -  ilegalno.
Obzirom na navedeno i na posljedice koje su nam se već dogodile, molimo Vas za odgovor na 
gore navedeno pitanje, kako bi što prije poduzele mjere zaštite Jadrana i daljnje eksploatacije 
ribe.

Republike Hrvatske

Zastupnik

Ivan Vilibor Sinčić


